

Finance Center for South-South Cooperation

27/F, Two Exchange Square, 香港中環交易廣場 2 期 27 樓 8 Connaught Place, Central, Hong Kong

Tel: 852.2135.0280 Fax: 852.2135.0275

Congratulatory Letter

Chongqing Chamber of Commerce for Import & Export:

It is a great pleasure to offer our most sincere and best wishes and congratulations to the establishment of Chongqing Chamber of Commerce for Import & Export.

For the past years, Chongqing has played a significant role in promoting foreign direct investment and economic cooperation, as well as facilitating trade exchanges. Thus, I believe that the Chamber will make great efforts to accelerate business efficiency and contribute to the prosperous development of Chongqing's economy.

Meanwhile, since its establishment, the Finance Center for South-South Cooperation has been actively promoting the effective exchange of resources, expertise, know-hows among countries of the global South, and leveraging and mobilizing financial resources in Asia-Pacific region to support sustainable development projects. More recently, we have scaled up our efforts to support "The Belt and Road" initiative by partnering with the United Nation Development Programme and the Made in Africa Initiative to facilitate the reallocation of industries and capacity cooperation in Africa. On top of that, as a development think-tank, the Center also provides strategic consultancy to African nations in an effort to assist them to identify their comparative advantage as to advance their foreign trade.

With all being said, I can see ample potential areas of cooperation between the Chamber and the Center, since Chongqing is not only a crucial point to the construction and development China's west but also a pivotal city of "The Belt and Road" initiative. I would hope to have the opportunity to discuss the possibility of cooperation in the future.

Once again, best wishes for continued success.

Finance Center for South-South Cooperation 2016/1/13





Finance Center for South-South Cooperation

27/F, Two Exchange Square, 香港中環交易廣場 2 期 27 樓 8 Connaught Place,

Tel: 852.2135.0280

Central, Hong Kong

Fax: 852.2135.0275

贺信

重庆市进出口商会:

欣闻贵商会于 1 月 13 日正式成立,值此成立之际,我谨代表南南合作金融 中心向贵会全体上下表示热烈的祝贺和衷心的祝愿!

多年来,重庆市作为西部开发开放的重点战略支点,积极推进对先进技术和 设备的引进,实现了技术进步和产业升级,提升了整体产业的竞争力。并且,重 庆市在对外出口方面也取得了优异的成绩,保持了连年的稳定出口增长。因此, 我深信贵商会的成立将更有利于推动重庆市的对外贸易发展,促进外贸企业与相 关部门的高效合作,为本市的经济发展做出实质性的贡献。

南南合作金融中心自成立以来,一直致力于促进南南国家之间的高效信息、 资源、技术及经验的分享与交流,并积极撬动亚太地区的金融资源以支持可持续 发展项目。除此之外,为支持"一带一路"战略,金融中心还与联合国开发计划 署和"非洲制造倡议"合作,共同为非洲国家制定工业化战略,设计工业园区方 案,以此来协助中国过剩产能向非洲的转移,实现中非经济合作双赢。同是作为 促进对外合作的机构,金融中心与贵商会存在着巨大的合作空间,在推动"一带 一路"战略、国际产能合作、先进技术进口及出口等方面有着巨大的合作潜能。



Finance Center for South-South Cooperation

27/F, Two Exchange Square, 香港中環交易廣場 2 期 27 樓 8 Connaught Place, Central, Hong Kong

Tel: 852.2135.0280 Fax: 852.2135.0275

因此,金融中心愿在以后的发展中能与贵会有合作的机会,一同创造经济金融的 共嬴共荣。

再次恭贺重庆市进出口商会隆重成立!

顺祝商祺!

南南合作金融中心

2016年1月13日